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SORU 1: Depocu karlılık oranları bildiğimiz gibi regülasyona tabi bir konu. Burada bizi olumlu ve 
olumsuz etkileyen güncel durumlar hakkında bilgi almak istiyorum. 21 Mart tarihinde eczacılarımız için 
yeni bir düzenleme söz konusu oldu. Her kur güncellemesinden sonra eczacı karlılıkları da 
güncellenecekmiş. Bu bizi nasıl etkiler? Son güncel durum hakkında bilgi almak isterim. 

M. SONAY GÜRGEN (YÖNETİM KURULU BAŞKANI): Ecza depoculuğunun karlılıkları devlet tarafından 
kontrol edilmektedir. İlacın %85-90 oranında bedelini ödeyen devlettir. Bu bir regülasyona tabidir. 
Depocu karlılık oranlarının yükseltilmesini talep ettik. Konu ileriye taşınmış durumdadır. 21 Mart 
tarihinde yapılan düzenleme hakkında bize bu düzenleme kapsamı içinde yer aldığımız söylenmiştir 
ama kapsam dışında kaldığımızı gördük. Bununla ilgili görüşüyoruz. Bize bunun düzeltileceğini 
söylüyorlar. Dolayısıyla burada mevcut karlılık oranımızı koruyabilecek duruma geleceğiz. Ama bu bir 
süreç. Konuyu takipteyiz. Hazine ve Maliye Bakanlığı ile Sağlık Bakanlığı buna pozitif yaklaşıyor zaten. 
 
SORU 2: Pazar payımızda son 3 senedir zayıflama söz konusu. Bunun sebebi rekabet mi yoksa farklı bir 
durum mu söz konusu? 

M. SONAY GÜRGEN (YÖNETİM KURULU BAŞKANI): Ekonomik koşulları dikkate alarak biraz daha 
tedbirli olmaya özen gösterirken bir miktar pazar payı kaybettik. Ama şunu gözettik. Bizim için önemli 
olan öncelikle şirketin finansal yapısının sağlıklı olmasıydı. Bundan sonraki yıllarda, bu yıl pazar payının 
artmaya başlayacağını göreceksiniz. Çünkü buradaki çalışma tempomuzu biraz daha farklı şekilde 
yürütmeye başlayacağız. Burada iyileşme olacak. Yıl sonunda burada iyileşme bekliyoruz. 
 
SORU 3: Bursa’da taşınan bir depo var. Şehir merkezine çok yakın. Bu depo hakkında güncel bilgi talep 
ediyorum. Burada bir Gayrimenkul Yatırım Ortaklığı (GYO) yapma veya sizin GYO projeniz olabilir mi 
genel anlamda bunu merak ediyorum.  

M. SONAY GÜRGEN (YÖNETİM KURULU BAŞKANI): Bursa’da yeni yaptığımız depo ve lokasyonu çok 
stratejik olduğu için muhafaza etiğimiz merkeze yakın yerdeki deponun faaliyetleri devam edecek. 
İleriye dönük olarak her iki depoyu kullanmaya devam edeceğiz. 

Genel anlamda GYO konusunu gözden geçiriyoruz. Hukukçu arkadaşlarımız, mali müşavirlerimiz bu 
konuyu işliyor. Ama üzerinde daha çalışılması lazım gelen bir konu. Dolayısıyla gündemde var henüz 
şekillenmiş durumda değil. 
 
SORU 4: İlaç bulunabilirliği konusunda mevcut sıkıntılar bulunmakta herkesin de malum olduğu üzere. 
Bu konu Türkiye için ne zaman düzelir? Düzelmesi konusunda çünkü taleplerinizin de artacağını ben 
düşünüyorum. O yüzden böyle bir öngörünüz var mıdır? 

M. SONAY GÜRGEN (YÖNETİM KURULU BAŞKANI): Selçuk Ecza Deposu’nda çalışmaya başladığım 
1976 yılından beridir piyasada bazı ilaçlar bir şekilde bulunmaz. Ya üretimi aksar, ya fabrikada bir 
problem çıkar, ya ithalatında bir problem çıkar, ya ekonomik problemler çıkar ya da fiyatlandırma 
problemleri çıkar. Genelde ilacın bulunmamasının şu anda nedeni Türkiye’deki ilaç Avrupa’nın en ucuz 
ilacı. En büyük bulunmama sebeplerinin içinde realist kur uygulanmaması yer almaktadır. Tek başına 
Euro kurunun alınması bir yanlışlık. Enflasyona dayalı maliyet unsurunun işin içinde olması gerekirdi. 
Bu maalesef parametrenin içine girmediği için enflasyondan etkilenen maliyet yukarı çıkıyor ama kur 
hele böyle dönemlerde nispeten sabit kaldığı için yeterli karlılığı ilaç firmaları bulamıyor. Yerliler her bir 



 

şeye rağmen devam ediyor. Ama yabancılar Türkiye’ye getirip en ucuz ilacı satıp buradan işin paralel 
ticarete dönüşmesini istemiyor. Burada yine Sağlık Bakanlığımızın tedbirleri var her şeye rağmen. İlaç 
firmaları üzerinde yeterli, gerekli yaptırımı uyguluyorlar. Arıyorlar niye yok diye soruyorlar. İlaç 
getiriliyor ama yeterli de olmuyor. Yokluğun temel sebebi bu. 
 
SORU 5: Selçuk Ecza Deposu’nun herhangi bir ülkeye veya başka bir yere satışı gündeminizde mi acaba? 

M. SONAY GÜRGEN (YÖNETİM KURULU BAŞKANI): Hayır. Selçuk Ecza Deposu’nun gündeminde hiç 
böyle bir şey yok. Hiçbir zaman olmadı. Şu an için böyle bir şey söz konusu değil.  
 
SORU 6: Yatırımcı olarak doğru şirkete yatırım yaptığımız düşünüyorum ama BİST 100 içinde yatırımcı 
sayısı en düşük şirketlerden biri ve fiyatının gerçek değerini yansıtmadığını düşünüyorum. Bu 
durumdan rahatsızlığınız var mı? Yatırımcı ilgisini artırmak için bir geri alım veya bedelsiz sermaye 
artırımı tarzında bir şey açıklamayı düşünüyor musunuz?  

M. SONAY GÜRGEN (YÖNETİM KURULU BAŞKANI): Şirketin değeri geçtiğimiz dönemde 1 milyar 450 
milyon dolara kadar çıktı. Bu Şirketin o yüksek noktaya gelebilecek potansiyeli olduğunu gösteriyor. 
Burada genel olarak borsaya baktığınız vakit şunu da görüyorsunuz. Bütün hisseler de bir sıkıntı var. 
Hepsi yönlerini tam olarak  tayin edemiyor. Ama bizim en büyük avantajımız şudur. Selçuk Ecza Deposu 
her zaman sağlam bir liman olmuştur. Herkesin hisse senetlerinin fiyatı düşerken bizimkilerde hep 
dikkat edin bir yükseliş olmuştur. Mali gücü bellidir. Pazar payı bellidir. Yıl sonunda asgari ne 
kazanabileceği bellidir.  

2009 yılıydı sanıyorum bizim halka açıklık oranımız %20’ydi. Biz o dönemde %5’ini Holdingimize 
almıştık. Şu anda dolaşımda %15 var. Geri alım yapılması durumunda piyasadan bir miktar daha hisse 
çekeceksiniz. Pazar iyice daralacak. Şu anda geri alım konusunu izliyoruz.  
 
SORU 7: Yeniden değerleme artışı düşünüyor musunuz? 

M. SONAY GÜRGEN (YÖNETİM KURULU BAŞKANI): Enflasyon muhasebesi uygulandığı için değerler bir 
noktaya kadar geldi. Bunun biraz daha olgunlaşmasını bekliyoruz. Enflasyonun yansımaları için bu 
senenin sonunu da bir görmemiz lazım. Bu konuyu da beklemede tutuyoruz. 
 
SORU 8: Sigorta sektörüne girmeyi düşünüyor musunuz? 

M. SONAY GÜRGEN (YÖNETİM KURULU BAŞKANI): Bununla ilgili hissedarlarımızdan talepler var. 
Sigorta sektöründe bizim muhtelif şirketlerimiz var. Düşünce mantıksız değil. Bu da inceleme 
safhasında. 
 
SORU 9: Ortaklarla ilgili mahkeme süreçleri ne zaman sonuçlanır? Belirsizlik biraz fiyatlamayı etkiliyor 
yatırımcı açısından. 

M. SONAY GÜRGEN (YÖNETİM KURULU BAŞKANI): Sürecin ne zaman biteceğini bilemiyoruz. Selçuk 
Ecza  ile alakası yok. Selçuk Ecza’da pay yapısı belli. Etkilememesi gerekir. 
 
SORU 10: Eczacılara bayramlarda verdiğiniz şeker ikramlarının kesilmesinin nedeni ekonomik 
durumdan mı kaynaklanıyor? 

M. SONAY GÜRGEN (YÖNETİM KURULU BAŞKANI): Pandemi döneminde biz bunu deprem bölgelerine 
yardıma çevirdik. Bunu da ilan ettik. Biz eczacılarımız seviyoruz. Zaten alışverişlerimizde onlara gereken 
her türlü desteği vermeye çalışıyoruz. Yine bu ikramlar yapılabilir ama biz onu deprem bölgelerine 
doğru yönlendirmeyi tercih ediyoruz. 


